誠邀逸夫書院校友投稿《中大校友》分享「校友近況」(9月號)

各位逸夫書院校友:

書院誠邀各位逸夫書院校友向《中大校友》雜誌投稿「校友近況」,以約 100字(附照片為佳)分享個人近況,例如簡介現職工作的最新發展、個人興趣、分享喜訊或外遊見聞等,向其他校友分享愛好及興趣。

歡迎參閱剛出版的6月號校友近況(內頁24-25頁)。

請使用中大校友事務處網上投稿連結:

(https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=2618945),

9月號的截止日期為 2025 年 7月 31日。

期待收到你的分享!

香港中文大學逸夫書院

Call for "Alumni Updates" - CUHK Alumni Magazine (September issue)

Dear alumni of Shaw College,

You are cordially invited to contribute news to the next issue (September) of "Alumni Updates"- CUHK Alumni Magazine. Your article should be related to current career development, personal interest, sharing good news or travel journals in approximately 100 words and preferably attached with photo.

Please view the current <u>June Issue</u> of "Alumni Updates" for reference (inner page 24 – 25).

The deadline for contribution is **31 July 2025**. Please submit your news at: https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=2618945

We look forward to your sharing.

Shaw College

The Chinese University of Hong Kong